

中文標題：桃園客運市區公車寒假暨春節期間班車異動通知

英文標題： Notice of Taoyuan City Bus Updated Schedule for Winter Vacation and Spring Festival

為因應各級學校寒假期間，部分市區公車路線班次時刻異動如下：

- 1、【261】桃園火車站-銘傳大學(桃園校區)、【262】捷運迴龍站-銘傳大學(桃園校區)、【209A/B】陸光二村-捷運山鼻站(經桃園銘傳大學)自1月9日至2月12日依假日班表發車；另春節期間1月20日至1月28日停駛。
- 2、【137】桃園-銘傳大學依現行班表發車；另春節期間1月20日至1月28日調整為06:30至20:00每30分鐘一班車。

備註：

- 1、以上假日時刻表及春節期間時刻表請至桃園客運便民資訊網站查詢，各路市區公車異動皆以桃園客運公告為主，若有疑問請電洽桃園客運客服專線0800-053-808。
- 2、春節期間1月20日至1月28日桃園銘傳大學正門關閉，欲搭乘137路公車者請統一至郵政代辦所上、下車。

桃園行政處總務組：吳惠子啟 分機:3732

In line with the winter vacation of education institutions at all levels, the schedule of some city bus routes has been changed as follows:

- 1、[261] Taoyuan Train Station - Ming Chuan University (Taoyuan Campus), [262] MRT Huilong Station - Ming Chuan University (Taoyuan Campus) and [209A/B] LuGuang 2nd Village - MRT Shanbi Station (via Taoyuan Ming Chuan University) will depart in accordance with the holiday schedule from January 9 to February 12. Bus service on these routes is suspended from January 20 to January 28 during the Spring Festival.
- 2、[137] Taoyuan-Ming Chuan University will depart in accordance with the current schedule. During the Spring Festival from January 20 to 28, the bus service on this route will be adjusted to depart every 30 minutes from 06:30 to 20:00.

Notes:

- 1、The above holiday timetables and timetables during the Spring Festival are available for query on the Taoyuan Bus Information website. Changes to all bus schedules are based on the Taoyuan Passenger Transport announcement. If you have any questions, please call Taoyuan Bus Customer Service hotline at 0800-053-808.
- 2、**During the Spring Festival from January 20 to January 28, the main entrance of**

Ming Chuan University Taoyuan Campus will be closed. Those who want to take bus No. 137, please get on and off the bus in front of the Post Office.

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Wu, Hui-Tzu Ext: 3732